



CAN LLETER
HOW TO ARRIVE
COMMENT ARRIVER



HOW TO ARRIVE

From the AP7 (E-15) take exit 6 Girona Nord/Banyoles, after the road C-66 head for Banyoles, take the exit for Banyoles-Sud onto the road C-150 heading for Banyoles, 600mt. on the left there is a chocolate factory "Xocolates Torras" and at 300mt. take the crossing to the left as indicated, a wide short road leads you to the road to Corts, turn left here at approx 400 mt, turn right and you will see Can Lleter straight ahead of you.

As you come off the road C-66 if you see a roundabout with a mosaic of the lake l'Estany de Banyoles, follow round and head for Girona, the first crossing on your right is the road to Corts, at approx 700mt. on the road you arrive at Can Lleter.

If you wish to travel on public transport, you can get the train to Girona, and from there take a bus "TEISA" to Borgonyà. We can collect you from the bus stop. Ask us for information on timetables.

COMMENT ARRIVER

De l'autoroute AP 7 (E-15), par la sortie 6, Girona nord/ Banyoles; ensuite par la route C-66 , direction Banyoles.

Prendre la sortie Banyoles sud et la C-150 en direction à Banyoles. A 600 m à gauche, il y a la fabrique de chocolats Torras et a 300m une bifurcation à gauche (indiquée) . Une rue large et courte vous amènera à la route de Corts. Ici vous prenez à gauche et a` 400 m , tournez à droite , vous vous trouverez devant Can Lleter .

Si en sortant de la route C-66 , vous arrivez à une rotonde avec un mosaïque du lac de Banyoles, faites en le tour et en direction Girona, le premier croisement a droite trouve la route de Corts et a 700m il y a le croisement de Can Lleter

Si vous venez en transport public, en train jusqu`à Girona, ensuite le bus TEISA jusqu`à Borgonyà. On peut venir vous chercher à l`arrêt du bus. Nous pouvons vous faciliter les horaires.

